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22. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 13. 12. 2021 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

A ešte, to kto má na starosti tú výzdobu mesta pán primátor? 

 

PhDr. Čižmár: 

Organizačné oddelenie.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Hej. Jednička.  

 

PhDr. Čižmár: 

A samozrejme technické služby, keďže je to v správe a inštalovanie, tak treba potom 

adresovať poďakovanie tam, technické služby. Aj v minulom týždni zabezpečovali ešte 

doplnenie výzdoby v rámci mesta. Forma výzdoby a realizácia, samozrejme závisí aj od 

možností mesta. Nadväzujeme na to, čo tu bolo aj v minulých rokoch, snažíme sa to doplniť 

o prvky, ktoré možno potešia Trebišovčanov v tejto dobe.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


